
Referat fra bestyrelsesmøde den 20.8.24 

Tilstede: Simon – Rasmus – Pernille – John (teams)- Julie og Annette 

Afbud: Rene 

1. Vi har snakket om at få et nyt låsesystem til klubben, hvor man kan bruge en kode til at komme ind i 

stedet for nøgler. På denne måde kan man styre hvem der har koderne og de kan altid laves om. Der 

er desværre mange nøgler ude at svømme fra tidligere tider, og det er ret dyrt at få lavet nye 

systemnøgler når vi mangler. Simon indhenter tilbud på dette. 

 

2. Vi har fået ansat en ny underviser i elevafdelingen, som hedder Maiken. Der har været lidt 

udfordringer fra starten med at få holdene til at være fyldt op og hele undervisningsplanen til at gå 

op. Det ser ud til at der nu er ved at komme styr på det, og der arbejdes videre med dette. Der har 

været en del berørte ryttere og forældre, hvilket vi kun kan beklage, men det har desværre været en 

nødvendighed og håber på alles forståelse. Derudover håber vi at i alle vil tage godt imod Maiken, 

som allerede er i fuld gang inde i elevafdelingen. 

Vi vil gerne lave en aften hvor der bliver givet informationer og forventninger til eleverne i 

elevafdelingen, og selvfølgelig også høre hvilke forventninger forældre og børn har til rideklubben 

og underviseren. Maiken og nogle fra bestyrelsen vil være til stede til dette møde. Der kommer 

nærmere besked om dato, når det kommer på plads. 

 

3. Der skal indhentes tilbud på hvad det vil koste at få lagt nye rør fra dækslet bag dommertårnene og 

ned til bækken, så vandet fra dressurbanerne og taget kan løbe væk. De rør der er der i forvejen er 

enten kollapset eller vokset til med grene fra træerne, og det har ikke kunnet lade sig gøre at spule 

dem igennem. 

 

4. Vi er opmærksom på at ventilationen i stalden larmer og vi vil undersøge hvad der skal til for at 

afhjælpe dette problem. 

 

 

5. Vi har igen drøftet gæstestalden i forhold til hvad der er af muligheder for optimering af denne. Der 

arbejdes videre ang dette. 

 

6. Vi er blevet gjort opmærksom på at ikke alle medlemmer får de samme tilbud, da ikke alle er 

medlem af opstaldergruppen hvor forskellige opslag ofte laves. Vi vil fremover være opmærksom på 

at dette sker, og personalet skal give Simon og Annette besked hvis der er noget der skal ligges op 

på den store side, som hedder Hjørring Rideklub og alle medlemmer kan se. 

Nyt møde er den 8.10.24 kl. 18.30 

Referent: Annette Frydberg 


